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Rondvraag voor de commissievergadering ruimte van 8 september 2020, betreffende communicatie 

en plannen voormalig gemeentehuis Monster 

 

 

Op dinsdag 1 september 2020 werd de fractie van GBW | GemeenteBelang Westland veelvuldig 

benaderd door verontruste bewoners uit Monster. 

Er zijn inmiddels hekken geplaatst rondom het voormalige gemeentehuis en er is beveiliging 

ingesteld. Logisch gezien de eerste plannen maar zeer onlogisch gezien het feit dat onder andere 

buurtbewoners op de hoogte gesteld dienen te worden. Er is geen communicatie geweest met 

bewoners. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

 wordt er thans een start gemaakt met sloop van het voormalige gemeentehuis? 

 waarom wordt er NIET op een JUISTE wijze gecommuniceerd met omwonenden en andere 

inwoners van Monster?  

Namens de fractie van GemeenteBelang Westland 

René Lelieveld 

Joep van Veen 

Gerben Voois 

https://www.gemeentebelangwestland.nl/

